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Subject: RE: DG CZ - DG Gallina -afstemming agendaonderwerpen
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Ja schap mijn idee maar :-)

Kind regards,

Met vriendelijke groet,

r—
Directie Internationale Zaken / Department on International Affairs

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport/ Ministry of Health, Welfare and Sport

+31

van: EEE]. 25. AE) (ERE) <BR mis >

Datum: dinsdag 12 jan. 2021 10:04 AM

Onderwerp: RE: DG CZ - DG Gallina -afstemming agendaonderwerpen

Ter achtergrond mbt IC bedden: in de EU-gezondheidsunie voorstellen staat dat het ECDC “capaciteiten van

gezondheidssystemen moet gaan monitoren”. Eén van de onderwerpen waar dat over gaat is IC bedden. NL vraag zich af of een

dergelijke monitoring op zijn plaats is.

5.1.2¢|

van: EXE] I. NESE IED)SNERERenivws
Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 09:57

SENTENCED) JRE iv.» EE 15. BE (ED) EEE inv. ERE], BE
@minvws.nl>

@minbuza.nl>;BEE E20

Onderwerp: RE: DG CZ - DG Gallina -afstemming agendaonderwerpen

Hoi allen,

Ik kan me vinden in deze onderwerpen.

Tegelijkertijd denk ik dat het goed is als we ook op werkvloerniveau meer vanuit de CIE kunnen achterhalen mbt bijvoorbeeld
plannen HERA.

Natuurlijk niet gek om in een DG overleg bij stil te staan, maar de voorbereiding voor DGCZ wordt er beter van als we al een

beetje weten wat DG Gallina gaat zeggen.

kunnen jullie je licht opsteken bij CIE, eventueel ism met [EXE die ook af en toe iets deelt over dit onderwerp?
ellicht ook even bij GMT checken of dit al eens in het pharma cttee is genoemd. Alle puzzelstukjes bij elkaar leggen ©

Mbt de IC bedden besprak ik net ook eea met ERE Afgesproken dat we met CZ kijken welke behoefte er nu is, en ook hoe we

handig kunnen aanpakken. Welke bila opties zien we? Parallel wel goed om te weten wat plannen CIE zijn; ook daar zou ik

zeggen dat het belangrijk is dat we dat al een beetje weten voordat DGCZ het met ze bespreekt. Ik heb zelf wat twijfel bij of wij
het zouden willen dat CIE hier coordinerend/faciliteterend op is, en daarnaast gebeurt er ook al eea in het kader van EWRS en

CECIS qua noodoproepen dacht ik. Goed om dat uit te zoeken.

Groet [EFAS

van: [EENEEEENERET) <BIEEe invws.n >
Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 09:44
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Onderwerp: RE: DG CZ - DG Gallina -afstemming agendaonderwerpen

Ha allen,

Prima dan schrap ik EU beating cancer in het kader van preventie, en komt het alleen aan de orde ten aanzien van medische

isotopen/Pallas.

Wat mij betreft prima om ook de EU Health Union/HERA op te nemen. ERE voor jou ook?

Ik ga er even vanuit dat GMT ock de farmastrategie wil bespreken (nog iets gehoord [ERED komen we dan op 3 onderwerpen uit.

En dat lijkt me voor een kennismakingsgesprek van 30 minuten meer dan voldoende. Bovendien zal de CIE misschien zelf ook

gespreksonderwerpen willen aandragen.

groet,

ver: EEE 15 IE minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 09:35

Aan: !
IRE) EEREon invws.ni>

cc:

Onderwerp: RE: DG CZ - DG Gallina -afstemming agendaonderwerpen

Hi JR

Ik kan me goed vinden in het voorstel van [EEE mbt de EU health union. En dan een paar algemene opmerkingen over het

huidige proces van de drie wetgevingsvoorstellen. Daar is wel wat van te maken.

Van: EAE 512 minbuza.

geVerzonden: a 11 januari 2021

Aan: EAE T @minvws.nl>

BE minvws.nl>

Onderwerp: RE: DG CZ- DG Gallina -afstemming=

Hol EKER
Ik zou ook gezien onze nadruk op preventie van kanker (niet bij DGCZ) en het feit dat het actieplan nog niet verschenen is de

aandacht voor bestrijding kanker laten bij het belang van medische isotopen en nucleaire toepassingen bij kanker therapieén

(protontherapie, bestraling) en dus vragen naar hoe die onderdelen verder uitgerold worden na verschijnen van actieplan.

Verder zou ik wat betreft EU Health Union wel kunnen voorstellen dat Gallina vraagt hoe we hier inzitten, maar vooral de aandacht

richten op het proces naar het nieuwe agentschap HERA: (naar vb VS BARDA) We snakken naar inhoudelijke informatie waar de CIE

naar toe wil met dit agentschap. We weten dat er een impact assessment gestart wordt maar interessant is wanneer LS

geconsulteerd worden welke taken CIE voor ogen heeft (gezamenlijke aanschaf vaccins en medicijenen etc in crisissituaties???)

Maar bij beide onderwerpen hoor ik uiteraard ook graag wat[EEE evar vinden.

Groet
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